
Bredband!!! 
 
Det tycks nu som om CSIT och Tele2 och Scanova börjat kommunicera med varandra. Man har 
idag torsdag den 1 juni meddelat mig att 20 abonnenter i Gårdsjöbygden har fått sina beställda 
bredband inkopplade. Vid kontroll med några Gårdsjöbor har jag fått detta bekräftat. Min 
förhoppning är nu att inkopplingarna skall ske utan problem. Förvisso får vi räkna med viss väntetid 
- kanske ända upp till 6 veckor. 
 
Men skulle det nu visa sig att det uppstår problem för de som fått eller de som väntar på att få sitt 
bredband vill jag uppmana alla att för en "loggbok" över bekymren och problemen. Det kan gälla 
allt från långa väntetider på installation till tekniska rent problem eller problem med supporten. Jag 
tar sedan tacksam emot anteckningarna för att på detta sätt skaffa mig argument om vi måste 
förhandla med ngn part.  
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